
Fau	møte	Riska	Ungdomsskole	02.05.16	
Tilstede:		Trond	Dunsæd	(7a),	Kathe	V.	Gabrielsen	(8a),	Margunn	Dalane	(8b),	Rannveig	Valle	
Landmark	(8c),	Hilde	Hetland	(8d),	Svein	Risdal	(9a),	Monica	Fløysvik	(vara)	9b,		Pål	Berg	(9c),	
Hilde	Aune	(9b),	Yngve	Solheim	(10a),	Vigdis	Vedø	(10b),	Lene	Amdal	(10c),	Gunn	Kleppa	
(10d),	rektor	

Elevrådet	deltok	ikke	med	representanter	til	dette	møte.	

Rektor	informerer:	

Ipad.	Misbruk	og	holdninger:				Ipad	er	arbeidsredskapet	til	elevene.	Vi	ønsker	derfor	å	høre	
hva	skolen	gjør	for	å	hindre	misbruk.	Misbruk	defineres	som	bruk	som	ikke	er	tillatt.	Skolen	
ønsker	å	jobbe	mest	med	å	skape	gode	holdninger.	Dersom	de	tar	fra	de	Internett/inndrar	
ipad		mister	de	tilgang	til	læreverket.	Vi	ønsker	å	ha	med	Stig	Morten	Kristoffersen		på	neste	
møte	for	å	snakke	om	dette	i	starten.	

Kantinebetaling:	Skolen	ser	på	alternativer	løsninger	til	pengefri	betalinger.	De	ser	på	
kantinekort	og	Mcash.	Skolen	jobber	videre	med	dette.	

Referat	til	elevråd:	Er	det	kun	elevråd	som	har	tilgang	til	elevrådsreferatene?	I	følge	rektor	
blir	referatene		lagt	ut	på	its	lesning	til	alle	elevene.	

Skolebruksplan:	Skolebruksplanen	handler	om	struktur	og	utbygging.	Det	er	ingen	
utbyggingsplaner	på	Riska	ungdomsskole.	Planen	blir	oversendt	SU,	med	høringsfrist	25	mai.		

FAU	kan	tildele	midler:	FAU	har	gitt	beskjed		til	elevrådet	om	at	de	kan	søke	midler	fra	FAU	
som	gagner	hele	skolen,	«alles	bruk».	(ikke	klasseturen	og	klassefester).	Det	er	har	vist	seg	
utfordrende	for	elevene	å	komme	på	forslag.	Det	samme	gjelder	til	barnas	bystyre,	der	de	
også	kan	søke	midler.	

Økonomi:	Riska	ungdomsskole	må	kutte	300000	(tas	ikke	før	aug-des	og	derfor	vil	virkningen	
bli	700000).	Det	har	blitt	kuttet	før,	men	da	er	det	tatt	av	fond	og	fellesgoder,		og	skolen	har	
derfor	ikke	merket	så	mye	av	det.	(Det	er	ca	1000,-	pr	elev).	

FAU	oppfordrer	til	protest	mot	enda	flere	kutt.	Dette	kuttet	kommer	i	tillegg	til	tidligere	kutt	
og	fører	til	omprioriteringer	på	kort	varsel.	

Aksjon	fra	KFU	er	å	beskrive	eksempler	på	konsekvenser	innsparingen	fra	Sandnes	kommune	
vil	få	for	Riska	Ungdomsskole:	

• Det	blir	ikke	kuttet	i	spesialundervisningen	
• 4	grupper	i	valgfag	(	i	stedet	for	5)	
• Tysk	blir	kuttet	som	fremmedspråk	(gjenstår	spansk	og	fransk).	De	som	allerede	har	

tysk	får	beholde	det	ut	ungdomsskolen.	
• Skolen	tar	også	bort	styrking	i	matematikk	



Saken	er	også	på	agendaen	for	neste	SU-møte.	

Sak	39-15/16	FAU	sin	bankkonto’’	

FAU	sin	bankkonto	er	det	Helge	Skretting	(satt	i	FAU	i	fjor)som	har	hatt	tilgang	til.	Da	vi	ville	
overføre	konto	til	nåværende	kasserer	Pål	Berg,	ble	vi	bedt	om	å	opprette	
organisjonsnummer	i	Brønnøysundregisteret,		i	enhetsregisteret	der.	Vi	ønsker	å	kunne	
overføre	konto	fra	år	til	år	og	oppretter	derfor	organisasjonsnummer		i	enhetsregisteret	og	
gir	formann	og	kasserer	signeringsrett.	

Sak	40-15/16	FAU	og	17	mai	komité		

17	mai	komiteen	har	lånt	vekslepenger	til	17	mai.	Det	kom	opp	spørsmål	om	17	mai	
komiteen	skal	ha	10	%	av	overskuddet	for	å	kunne	holde	seg	selv	med	veksel	fremover.	Noen	
mente	10	%	av	overskuddet	skulle	tilbake	til	FAU.	Vi	sjekker	opp	og	gjør	vedtak	på	det	neste	
møte.	

Sak	41-15/16	Plakat	for	skoletur	

Leder	har	nå	laget	et	forslag	til	plakat	for	skole/klasseturen.		Det	sendes	på	mail	og	alle	må	
lese	gjennom	og	gi	tilbakemelding.	Tas	opp	igjen	til	neste	møte.	

Eventuelt		

• Finne	gode	løsninger	for	overføring	av	FAU	referatene	til	neste	år	(sky,	minnepenn,	
perm).	

• Angående	å	starte	FAU	en	halvtime	før,	vedtok	vi	å	fortsette	som	før,	da	vi	ser	at	
rektor	har	behov	for	å	sjekke	ut	saker	før	han	kan	svare	uansett.	

• Følgene	saker	tas	opp	neste	gang	til	neste	gang:	Plakat	for	klassetur,	ipad	bruk	med	
Stig	Morten,		forberedelse	av	FAU	neste	år	

	

Neste	og	siste	FAU	før	sommeren	er		6	juni.	

Referat	Hilde	Hetland	

	


